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Op donderdag 5 oktober 2017 vond de eerste sessie van de meedenkgroep in de Pelgrimkerk plaats. 

Er waren ongeveer 20 mensen aanwezig die zich voor de meedenkgroep hadden opgegeven. Vanuit 

de gemeente waren de medewerkers van het kernteam Ontwikkelzone Zuid-West (OZZW; voorheen 

ook Spoorzone genoemd) aanwezig. 

 

Verslag van de avond 

De agenda van de avond bestond uit de volgende onderdelen: 

1. Inleiding door Lars Mosman 

2. Vragenrondje 

3. Werksessie meedenkgroep in 4 groepjes 

4. Slotwoord 

 

1. Inleiding door Lars Mosman 

Lars Mosman, projectleider van de OZZW, deed de aftrap. Na een voorstelronde van de ambtenaren 

heeft Lars de deelnemers gevraagd om hun naam en hun aandachtspunten  bij de ontwikkeling van 

OZZW te uiten. Dit schreef men op een post-it en plakte deze bij hun adres op de gebiedskaart, zodat 

meteen zichtbaar was uit welke delen van het gebied de deelnemers afkomstig zijn. 

 

Hieronder een opsomming van de genoemde aandachtspunten: 

 Verkeerssituatie met extra mensen in de buurt 

 Verkeersveiligheid; doorstroming 

 Hoeveelheid woningen 

 Inrichting openbare ruimte 

 Leefbaarheid wijk; massaliteit van het gebeuren; geen wijk in de wijk 

 Parkeerprobleem 

 Drukte 

 Duurzaamheid 

 Integratie werk / wonen 

 Sportvelden behouden en uitbreiden (sport / groen) 

 Beschikbaarheid van woningen voor onze kinderen 

 Aanzien van de wijk (houden we deze sfeer) 

 Hoeveelheid woningen 

 Interesse hoe bestemming gaat lopen 

 Hoogbouw 

 Programma & duurzaamheid 

 Inrichting van de wijk 

 



Lars Mosman geeft aan dat wij aan het begin van het proces staan. Doelstelling is om ca. 1.500 

woningen in dit gebied mogelijk te maken (dit is zonder de projecten Remise, Stack en Plaza West), 

waarbij ca. 50% van de woningen in het sociale segment zal worden gepositioneerd. Hierdoor wordt 

het ondermeer voor veel (jonge) mensen uit Haarlem weer mogelijk om hier te blijven wonen.  

De planning op hoofdlijnen is als volgt: 

 Tot december 2017: onderzoeksthema’s bespreken en randvoorwaardenkaart opstellen. 

 Voorjaar 2018: vaststelling ontwikkelvisie en randvoorwaardenkaart door de gemeenteraad 

Er wordt door Lars Mosman gemeld dat het kernteam van de gemeente bij de meedenksessies goed 

komt luisteren naar de aanwezige bewoners, gebruikers en eigenaren. Wel geeft hij aan dat  er 

uiteraard geen garantie kan worden gegeven dat alles wat in de meedenksessies genoemd wordt 

één-op-één een plek krijgt in de randvoorwaardenkaart. 

 

2. Vragenrondje 

Voor het begin van de werksessie werd een vragenrondje gedaan: 

 Wanneer zullen de eerste woningen in de OZZW komen?  

Lars Mosman: dat is afhankelijk van verschillende factoren; het kan op sommige locaties snel 

gaan indien eigenaren/ontwikkelaars – na de vaststelling van de ontwikkelvisie met 

randvoorwaardenkaart – aangeven locaties te willen ontwikkelen o.b.v. deze uitganstpunten. 

 

 Hoe kan de gemeente bedrijven beïnvloeden om andere locaties te zoeken?  

Lars Mosman: er zal geen dwang uitgeoefend worden; de gemeente kan uiteraard wel het 

gesprek aangaan en bedrijven stimuleren een andere plek te zoeken. 

 

 Bedrijf Jongeneel wil op zijn locatie blijven: men vreest vanuit de meedenkgroep dat 

werkgelegenheid verdwijnt. 

Lars Mosman: het is nadrukkelijk de bedoeling ook werkgelegenheid in het gebied te behouden.  

 

 Vanavond zijn in de Cie. 4 vragen over de ontwikkelzone. Zijn er al beslissingen genomen?  

Lars Mosman: gaat dit verder uitzoeken en komt er op terug, maar benadrukt nog een keer dat er 

nog geen concrete plannen zijn. Samen met de vragenstellers heeft één van de ambtenaren uit de 

kerngroep de agenda van de commissie geraadpleegd. Er bleken geen agendapunten over de 

ontwikkelzones op de agenda van de commissie te staan. 

 

 Wanneer loopt het vigerende bestemmingsplan voor dit gebied af?  

Gijs Wanders: het bestemmingsplan is nog 8 jaar geldig.  

Opmerking deelnemer: in dit bestemmingsplan is de Eysinkweg niet als doorgaande weg 

opgenomen.  

Gijs Wanders: de doorgang (doodlopende of doorgaande weg) wordt niet via het 

bestemmingsplan geregeld, maar met een verkeersbesluit. 

 

 Waarom geeft de randvoorwaardekaart van de Provincie een ander beeld?  

Lars Mosman: gaat uitzoeken waar de kaart vandaan komt en hij neemt contact op met de 

Provincie. Doel is dat de kaart van de gemeente en Provincie overeen stemmen. (Dit is 

ondertussen gebeurd) 



 

 Wat is de opbrengst van de enquête?  

Lars Mosman: Het termijn is verlengd tot 1 november; aan alle bewoners van dit gebied en in 

nabije omgeving wordt nog een ansichtkaart gestuurd met het oproep de enquête in te vullen. 

(i.v.m. de late verzending van de ansichtkaarten is deze periode verlengd tot 15 november) 

 

 Komen bij de volgende meedenkgroep andere ambtenaren?  

Lars Mosman: het kernteam blijft hetzelfde. 

Er wordt voorgesteld om de volgende bijeenkomsten van 19.30-21.00 uur te houden. Lars Mosman 

geeft aan dat 2 november mogelijk niet gehaald kan worden; maar in dit geval wordt iedereen op tijd 

geïnformeerd. 

 

3.  Werksessie meedenkgroep in 4 groepjes 

De deelnemers worden voor de werksessie in 4 groepen verdeeld en krijgen 3 vragen die ze elk in 

een tijdsbestek van 15 minuten bespreken. Iedere groep heeft een voorzitter (deelnemer van de 

meedenkgroep), die aan de tafel blijft zitten. De andere deelnemers rouleren. Na iedere ronde geeft 

de voorzitter voor de volgende groep een korte samenvatting en gaat dan door met de volgende 

vraag. Zo leert iedereen elkaar beter kennen en bouwen de groepjes voort op de resultaten van de 

voorgaande groep. 

De volgende vragen worden in de meedenkgroepjes besproken: 

Vraag 1: Wat is er prettig aan wonen, werken, leven in de huidige wijk? 

Vraag 2: Hoe ziet de ideale gemengde wijk er uit? 

Vraag 3: Hoe ziet deze buurt/wijk over 15, 20 jaar uit en wat moeten we daar nu voor gaan doen?  

Op de volgende bladzijden zijn de opbrengsten van de 4 meedenkgroepjes afgebeeld. Het betreft de 

aantekeningen die door de meedenkgroep tijdens de avond zijn opgeschreven. 

 

4. Slotwoord 

Afsluitend gaf iedere voorzitter van de groepen een korte samenvatting aan de overige deelnemers. 

Lars Mosman dankt iedereen voor deze informatieve avond.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


